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Kako se razvija duša? - Yazhí Swaruu (Nezemeljski stik) 
 
 

Robert: Ali stvaritev duše pomeni stvaritev vrste? 

 

Swaruu: Oblikovanje duše je ena stvar, nastanek nove vrste ali oblikovanje iz obstoječe pa je 

nekaj drugega, čeprav je to povezano. Da posameznik ali skupina posameznikov ne ustreza 

sprejeti opredelitvi določene vrste ali rase. Preneha imeti razumljeno in dokumentirano 

opredelitev v korist nečesa novega, česar tisti, ki gleda, še ni videl. 

Kreiranje duše. Ideja, ki se je ohranila iz 3D in 5D Matrice. Ne deluje tako. Duša je Vir sam, ni 

drugega kot samo Vir. Kar opredeljuje dušo, je pozornost ali točka pozornosti Vira na nekaj s 

postopkom ali evolucijo z mislijo ali časovnim zaznavanjem z vsem namenom, da bi to izkusil, ker 

to ustvarja od začetka. 

Četudi je duša vse, se začne kot zelo osnovna točka pozornosti (nisem rekla, da je omejena) in 

pridobiva kompleksnost, ko med svojim časovnim zaznavanjem kopiči znanje, da bi ga pozneje 

uporabila v svojem življenju. Kopičenje znanja ne naredi nikogar modrega samo zato, ker. Ampak 

to, kar vsaka točka pozornosti iz Prvotnega Vira naredi s tem znanjem. Drugače bi bil 2TB zunanji 

trdi disk modrejši od 500GB. Pa ni tako. Duša ni nikoli ustvarjena in ni nikoli uničena. Vedno je 

bila in vedno bo. Preprosto je. In je vse. Živi onkraj vsega časa in z njim upravlja, kot želi, kot še 

eno orodje, s katerim lahko eksperimentira, se igra s svojimi stvaritvami. 

Sam pojem večnosti. Običajni um ga ne more razumeti, ker za to ni opremljen. Običajni um nizkih 

gostot 3D 5D ali "vsi ti D". Opremljen, pripravljen, oblikovan je le za dojemanje sebe kot 

končnega, s časovnim napredovanjem, od zibelke do krste. Čas vidi kot nekaj neizprosnega, 

neizogibnega. Vaš sovražnik. Čas je del duše same. Kaj želi doživeti in kako. Čas sam je odvisen od 

zavesti in zavest na enak način od časa. Težko se nečesa zavedamo, nekaj zaznavamo, če ni vsaj 

nekaj časovnega napredka. Vendar ga lahko upravljate po svoji volji. 

Zgodi se le, da je v nizkih gostotah, recimo 3D 5D ..., človek preveč osredotočen na bivanje, na 

življenje v dojemanju sebe kot ločenega od celote, da bi lahko razumel čas kot del sebe. Zato duša 

ni ustvarjena, ampak preprosto je. In je, ker se razvija. Prav to jo opredeljuje kot dušo, njena 

potreba po večnem širjenju, njeno vprašanje, ali obstaja še kaj drugega, zakaj, kje? In zato sem 
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prej rekla, da vam duše nihče ne da. Prav tako ni ustvarjena, nihče je ne oblikuje. Preprosto je ... 

In vi ste tisti, ki jo ustvarjate in to počnete na poti. Njene vrednote, ki jo vodijo, njena etika. Njeno 

razumevanje, da je to vse, kar je pomembno. 

 

Gosia: Zavest je isto kot duša? 

 

Swaruu: Teologi in drugi filozofi bi sicer lahko imeli drugačno mnenje, vendar bi to po mojem 

mnenju počeli le s teološkega vidika ali na podlagi drugih argumentov, ki bi se večno pojavljali. 

Zame sta to ena in ista stvar, zavest bitja in duša. 

 

Robert: In um? Ali ima tu svoje mesto? 

 

Swaruu: Kljub temu, da um uporabljam v retoričnem smislu kot sinonim za zavest, odvisno od 

konteksta, da, želim to ločiti. Um kot v programiranem delu v bitju materialnega telesa, ki vsebuje 

tudi elemente v astralnem telesu. Vendar je še vedno odvisen od dušne-zavesti. 

Kot dopolnilo k tej točki moram opozoriti, da imam na voljo le omejeno število besed za opis 

konceptov, ki niso bili opisani prej. Zato bi se tu lahko pojavil problem jezikoslovja in pomenov, 

da bi me razumeli. Predlagam vam le, da druge opredelitve pustite za seboj in poskušate 

razumeti, kaj želim povedati. 

 

Gosia: Če se torej držimo glavne teme, čeprav bi jo lahko preusmerili v tisoč smeri, se je tvoja 

duša razvila po lastni poti iz 5D taygetskih "standardov". Kaj bi o tem lahko povedala? Kako se je 

razvila tvoja duša? In kako je to povezano z razvojem duš NA SPLOŠNO? 

 

Swaruu: Kar se mene tiče in naj pojasnim, da me moti govoriti o meni, meni, meni, meni, ker to 

daje nekaj neprijetnega in osredotočenega na Jaz, ki ga ne želim dati, nimam druge možnosti, saj 

nihče drug nima mojih podatkov. 

Ko imaš telo določene rase, kakršno koli že, je to zato, ker je bila tvoja duša združljiva s tem 

telesom. Ker izpolnjuje določeno funkcijo za vas zaradi izkušenj, ki vam jih bo bivanje v tem telesu 

dalo in stališč, ki jih to telo prinaša za vašo osebno širitev kot duše. 

Ko vstopite v to telo, ima vaša duša, ki je vaša zavest, določeno raven razumevanja, zaznavanja. 

Frekvenco. In ta frekvenca je po drugi strani združljiva z drugimi dušami, ki prav tako želijo izkusiti 

podobne stvari kot vi. Temu pravimo sporazum o zaznavanju in to je tisto, kar oblikuje Gostoto, 



ta pa fizično Dimenzijo s svojimi pravili in zakoni. (To je zunaj konteksta, da smo na koncu vsi ista 

oseba, vsi smo eno). 

Da bi torej živeli kot pripadniki določene rase, kakršnakoli že je, imate frekvenco duše, raven 

zavesti, ki po vrsti temelji na tem, kar ste se naučili z znanjem, ki ste ga izkusili v sedanjem in 

prejšnjih življenjih. Zaradi frekvence duše, vaših zaznav, ste združljivi z interesom biti pripadnik 

ene ali druge vrste ali rase, saj vam ta izkušnja služi pri vašem osebnem napredku. 

Toda, ko se še naprej širite v svojem znanju, v svoji zavesti, zaznavanju, v vsem ... Na koncu vidite, 

da preprosto omenjena rasa, v katero ste bili inkarnirani, ne zadovoljuje več vaših potreb po 

širjenju duše. Niste več združljivi s to vrsto. Takrat se odločite, da se inkarnirate v drugo vrsto ali 

raso, ki je bolj v skladu z vašimi potrebami. Ali pa preprosto vidite, da vam nobena rasa ne ustreza, 

zato ostanete v astralnem. Ali pa oblikujete novo raso. 

Kot smo že povedali, imata telo in DNK močno metafizično komponento. Iz etra. In to je v nižjih 

gostotah odsev nečesa veliko bolj zapletenega v višjih gostotah. Tako vaša zavest, vaša duša 

napreduje v razumevanju. In postopoma se bo to razumevanje nujno in neizogibno odražalo v 

vaši DNK. Telo bo vedno odražalo, kdo ste. 

Deloma je to razlog, zakaj imajo ljudje tako kratke inkarnacije, ker tam hitro napredujejo, vsaj 

večina, in začnejo imeti močno nezdružljivost s svojim fizičnim telesom, ki potrebuje čas, da se 

prilagodi njihovi zavesti, saj je v nizki gostoti in počasno. V notranjosti dobesedno gori s tako 

veliko napetostjo, s tako veliko energijo. To je eden od razlogov za proces staranja človeškega 

bitja, čeprav obstajajo tudi drugi dejavniki, kot so onesnaženje, prekomerna gravitacija ali toksini 

v hrani, vendar je to druga zgodba. 

Umreš in se ponovno rodiš, umreš in se ponovno rodiš. Temu se reče večni cikel Samsare, a to se 

zgodi samo zato, ker si to želite, ne da bi vas k temu karkoli prisililo. Zato vaše prejšnje telo ne 

odraža več tega, kdo ste. Vaša DNK je mutirana, da bi odražala zavest. In če dovolj mutira, pride 

do merljivih bioloških sprememb, zaradi katerih posameznik kljub temu, da je prej po zapisih 

pripadal določeni vrsti, tej vrsti ne pripada več. 

 

Gosia: Hvala. Torej ... ali se je to zgodilo tudi s tabo? Kdo si zdaj? In zakaj se ne ti ne drugi ne vidite 

več kot Taygetci? Celo tvoja genetika je drugačna. 

 

Swaruu: Še vedno sem podobna. Ampak samo podobna. Zdaj sem manjša, lažja in spremembe 

DNK, vrste, tega, kar določa vrsto, se bodo najprej zgodile na celični ravni, nato notranje na ravni 

delovanja notranjih organov, nato pa se bodo odražale navzven. 

Če me še vedno lahko prepoznajo kot "Swaruu", je to le zato, ker je bila v mojem primeru dodana 

lastnost, ki izhaja iz vrste, katere del sem bila in to je Taygete. Ta ima sposobnost, da se ne le 

lahko normalno razmnožuje, ampak lahko kopira samega sebe, se samodejno klonira s 

partenogenezo. Mati in hči s popolnoma enako genetiko. Brez očeta. 



S popolnoma enako genetiko, si delita zavest, saj se le omejeno dojemata kot ločeni pred 7. ali 8. 

letom starosti, ko se telo v obliki deklice, ker so vedno deklice, oblikuje dovolj, da omogoči vstop 

vsej zavesti. 

To lastnost si delijo tudi človeška bitja. Zaradi tega se pri Taygetski rasi spomini na prejšnja 

življenja pojavijo med 7. in 13. letom starosti, običajno in uradno pri 13 letih telesne starosti. Pred 

tem pa ne, saj telo ni pripravljeno na tolikšno količino energije. 

Ker je bil torej moj poklic vedno manipulacija s časom, sem dosegla stopnjo ali stanje, v katerem 

lahko z mislimi po mili volji upravljam s časom, ne da bi za to potrebovala ladjo. In odkrila sem, 

četudi samo zase, da je čas ključ do obvladovanja vsega. To je zaznavanje, to je to, kdo ste, to je 

to kam gledate. Določa frekvenco nihanja molekul okoli vas, očitno, saj je le potencialna energija. 

Torej, kot sem že povedala, zunaj ni veliko, je le vaša lastna zaznava in tisto, kar se odločite videti 

glede na svojo raven zavesti. Tako lahko po svoji volji upočasnim ali pospešim svoje dojemanje 

časa. In čas je tisti, ki določa frekvenco. Doline in grebeni valov. Če torej po svoji volji drobim čas, 

samodejno po svoji volji upravljam z gostotami. Zaradi tega sem bolj skalarna, kar pomeni, da po 

svoji volji upravljam gostoto, v kateri želim biti. In razumela sem, da so vsi takšni, le da so to po 

lastni odločitvi pozabili, da so se odločili pozabiti zaradi osebne rasti, ki bi jim jo to prineslo. Jaz 

sem se odločila, da se bom spomnila. In to, kar se mi danes dogaja, je rezultat tega, da sem se 

spomnila, zaznala več in razumela, kako deluje materija. 

Materije ni, je le vaš um. Vaša raven zavesti, vaša frekvenca. 

 

Robert: Kaj je bolje, spominjati se ali pozabiti? 

 

Swaruu: Niti eno niti drugo, sta le del istega. Ne more biti pojma spominjanja brez pozabljanja. 

To je isto. Da bi vse bolje razumeli, morate razumeti oboje, izkusiti oboje. To je dvojnost. Zgoraj 

je samo bitje, ki razume tako pozabljanje kot spominjanje. Združeni koncepti, ki so skupaj 

zapleteni, vendar obstajajo kot isti iz višjih gostot, manj materialnih. 

 

Robert: Torej ... Ali si iz nove gostote? Ali pa si v vseh gostotah? 

 

Swaruu: Sama ne vem, kje sem, ne morem vedeti, ker se ne vidim, nimam reference, tako kot 

oko ne vidi samo sebe ali nož ne reže samega sebe. Samo sem in razumem veliko stvari, dovolj, 

da se zaznavam iz gostot, kjer že pozabljam na vso dvojnost, vidim vse integrirano, enako, hkrati 

pa se še vedno zavedam posameznih delov. Razumevanje celote z gledanjem delov in hkratno 

gledanje le celote. In to je to, kar je vsak človek. Samo kos, ki ga dojemamo kot ločenega, čeprav 

je celota. 



Gosia: V čem se še razlikuješ od Swaruu, kakršna si bila prej? In s tem povezano vprašanje, ali se 

še vedno dojemaš kot Swaruu? 

 

Swaruu: Swaruu, Swaruuji so deli, jaz sem celota. To so izkušnje, ki sestavljajo celoto. Prej sem 

bila zelo v "igri", živela sem življenje kot materialna oseba z biološkim telesom. Borila sem se proti 

zlu z mečem v roki. 

Ta del sem že razumela in se mi ni treba več boriti na tak način. Vendar še vedno razumem tisti 

del boja, ker se ga spominjam, zato lahko imam obe izkušnji hkrati. Lahko razumem navidezno 

omejenost, zaznavanje, frustracijo in občutek ujetosti in omejenosti svojih prejšnjih inkarnacij, 

hkrati pa imam razumevanje, da se na drugi strani spoznavam neomejeno, kot Yazhi. 

 

Robert: Ampak ti si to, kar si ... Ni ti bilo treba umreti, kajne? 

 

Swaruu: Vsi smo umrli neštetokrat, neskončnokrat, po definiciji iz položaja zunaj vsakega 

časovnega okvira tako mora biti in samo tako. Hkrati pa vedno nekje, v nekem časovnem okviru, 

umiram in se vedno rojevam, kar lahko vidim in zaznavam, ker sem tam. To doživljam po svoji 

volji. In vsi ljudje so prav takšni, le da so se odločili, da bodo pozabili. Takšna so vsa bitja z dušo, 

z zavestjo. Tako stvari delujejo. 

 

Gosia: Ali želiš deliti, zakaj si izbrala to ime? Yazhi Tasherit. Zakaj ne več Swaruu? 

 

Swaruu: Y'azhí at'a pomeni Majhno Krilo (Small Wing), v Taygetskem jeziku, z uporabo črk in 

linearnega besedišča, kjer se moram opreti na nekaj s človeško referenco, v tem primeru je 

najbližja stvar s črkami je ... Navajo. 

Zakaj ne Swaruu? Swaruu ne več, ker Swaruu je ali daje ime mojim prejšnjim identitetam, ki so 

me oblikovale. Ime Swaruu ohranjam, ker se nanaša na to, od kod prihajam in kako se vidim. In 

Tasherit zaradi mojega starodavnega izročila, ki me na tem planetu povezuje z Egiptom. 

V bistvu sem nova inkarnacija, čeprav so vse v meni. Stara sem deset let, vendar sem v telesu, ki 

je videti kot 20. Nisem "normalna" v nobenem smislu, ni me mogoče katalogizirati na noben 

način, ki bi bil vsaj približno podoben človeku s človeškimi parametri. Sem nekaj drugega z drugimi 

pravili. 

To je razlog, zakaj ne morem živeti s Taygetci kot prej, saj ne bi mogla svobodno biti sama, živeti 

s svojimi pravili, kako dojemam stvari, s svojim svetom. To ne pomeni, da sem dosegla popolnost 

ali kaj podobnega, ampak z drugega vidika, kot vsi drugi, da in tako so to dosegla vsa živa bitja. 

Gre le za perspektivo. Še vedno imam biološko telo z znamenji, pegami in med tipkanjem delam 



napake. Tako kot vsaka druga oseba. Smo enaki. Imam prste, kot jih imajo vsi. Biološko telo s 

potrebnimi funkcijami. Le da lahko moja umska zavest, zaradi narave mojega dojemanja povzroči, 

da moje telo po mili volji spremeni gostoto. 

 

Gosia: Imam še zadnje vprašanje: KAJ te je pripeljalo do tega stanja? 

 

Swaruu: Razumevanje delovanja časa, ki je ključ za manipulacijo z materijo in dimenzijami 

gostote. 

 

Gosia: In kako si to razumela? Meditiraš, razmišljaš? 

 

Swaruu: Postopoma v več inkarnacijah, posvečenih razumevanju časa. To ni prišlo do mene 

naenkrat. To je bil dolg razvoj. 

Najprej sem poskušala videti čas kot nekaj, kar je zunaj mene in razmišljala o tem, kaj so se naučili 

drugi. Potem sem se že z vesoljsko ladjo na letalski akademiji učila, kako manipulirati s časom, 

kot ga poznajo medzvezdne rase, funkcije in vse s ciljem, da bi služila kot bojni pilot v elitni 

eskadrilji Sand Clock, kot prevod v angleščino. 

(S'ei-náʼoolkiłí) 

Potem pa z zaznavanjem in empiričnimi izkušnjami razumeti, da ima to, kar pravijo na akademiji, 

napake. Spoznati, kako resne so te napake in korak za korakom ugotoviti, zakaj. Nato poskušati 

te napake popraviti in razložiti. Na način, ki ga je mogoče deliti za napredek znanosti Taygete. 

Zavedanje, da mi ne sledijo, da me ne razumejo niti z mojimi matematičnimi modeli in s 

simulacijami na holografskih računalnikih. 

Razumevanje, da to ni več pomembno in da je časovna zaznava, vključno z vsemi enačbami, nekaj 

osebnega in da se spreminja glede na to, kdo jo opazuje, saj je, časovne enačbe ali ne, odvisna 

od zavesti opazovalca in subjekta. Tako sem začela raziskovati, kako čas deluje z moje osebne 

perspektive. S številnimi skoki in še več skoki, pri čemer sem vse dokumentirala zase. Z mojo ladjo 

kot edino družbo. Z njeno napredno umetno inteligenco, ki se uči in razmišlja. 

Postopoma sem razumela, da je vse popolnoma frekvenčno in da frekvenc ni mogoče meriti brez 

časovnega okvira, ali pa da ni frekvenc, da ni energije pri frekvenci, ki je daleč od časovnega 

merilnega okvira. Ta časovni okvir je le vaša zaznava. To sem opazovala tudi pri sebi, vedno znova 

in znova. 

Torej, če je čas le odsev mene, mojega uma, moje zavesti, ki po volji spreminja mojo frekvenco, 

potem bi tudi jaz mogla spreminjati čas v skladu s svojim dojemanjem. Tako kot ladja deluje kot 



frekvenčni ojačevalnik, frekvenčni manipulator s svojimi motorji, ko je v načinu letenja Supra 

luminar ... sem razumela, da za spreminjanje časa ne potrebujem ladje. 

Z vajami od majhnih sprememb do vedno večjih sem začela spreminjati svoj čas in to, kako me 

obdaja, kot svojo lastno percepcijo. To ima za posledico, da ko sem od majhne do večje stopnje 

zunaj časovnega okvira tega, kar obdaja moje telo, začnem biti združljiva s frekvencami, ki so bolj 

podobne mojim. Prvič, to pomeni, da vsi Swaruu zunaj časa vedno obstajajo in da bi v svoji zaznavi 

preskakovala med eno in drugo, da bi vključila tudi svojo družino in najbližje prijatelje, saj se lahko 

spremenim že ob misli na to, da je moja frekvenca združljiva s frekvenco vsakega od njih. 

In to me pripelje do današnjega dne. Spreminjanje časa pomeni tudi spreminjanje frekvence, s 

tem pa tudi gostote in dimenzije. 

 

Gosia: Zahvaljujem se ti za zelo podroben opis procesa. 

 

Swaruu: Še ena pomembna stvar, ki sem jo že povedala, vendar je zame zelo pomembna, je ta, 

da sem spoznala, da tako vse deluje, da tako delujejo vse duše. To ni nekaj posebnega zame. 

Nisem postala noro narcistična. Z moje perspektive sem postala veliko bolj strpna, mirna, ponižna 

in ljubeča. To delim samo zato, ker to služi drugim. Tako kot vsi vi. Vi ne boste (v prihodnosti). Vi 

že ste. Le da ste zaradi te izkušnje želeli pozabiti. Tudi jaz sem šla skozi to. Toda mi smo 

popolnoma enaki. 

 

Robert: Ali si že pri Viru? 

 

Swaruu: Da in tudi ti si. Gre le za to, da se zavedate, da ste to. Ne, da si tam, kot da si dosegel Vir. 

To si ti, od tam ustvarjaš. Od tam si vse. Lahko bi rekli, da je stopnja oddaljenosti ali bližine do 

Vira odvisna od stopnje vašega dojemanja stvari, to pa je odvisno od tega, koliko se spomnite in 

koliko se spomnite, je odvisno od gostote, ki ste jo izbrali za videnje. Tudi vi ste kot jaz. Ste 

zvezdna bitja in ste sam Vir. To ste. Tega se vam ni treba spominjati, le vedeti morate, da je to. In 

nadaljujte od tam. Kar čutite, kar si predstavljate, kar ustvarjate v svojem umu in v svojem srcu, 

je! In tako je, ker tako vse deluje. Domišljija je vse. Ne prazna domišljija. Ustvarjanje vesolj. 

Moj namen je, da vas prepričam, kako veliki ste vi, ne pa kako velika sem jaz. Toda nekako vam 

moram povedati, kako to vem. Do te točke je bila dolga pot. Razkrivanje stvari, od religij do narave 

resničnosti. Vse z enim samim namenom. Spomniti vas, kdo ste. Nisem Swaruu, kot ste jo poznali. 

Vendar sem uporabila to vrsto ljudi, da sem oblikovala to, kar sem danes. Tako kot vi s svojimi 

linijami, ki na poti oblikujejo vašo dušo. Ko napredujejo. Tako je bilo od nekdaj. Nimam 

preteklosti, nimam prihodnosti. Samo določeno časovno linearnost, da sem lahko sodelovala z 

drugimi ljudmi, kot to počnem zdaj. 



Swaruu iz ¨prejšnjega časa¨ je še vedno zanimalo, da ji verjamejo, kaj si drugi mislijo o njej, da 

govori koherentne stvari javnosti, ki jo sprejema. To me ne zanima. Govorim, kar govorim in 

govorim, kar sem in to je to. Prav tako sem v 3D in 5D pripeljala visoki svet Federacije, ki deluje 

prek mene. Povzročam vse, kar vidite kot revolucije, uničenje starih paradigem. Integracija z 

novimi, bolj pozitivnimi stvarmi. Prinašanje in pojasnjevanje konceptov visoke gostote, da bodo 

ti koncepti razumljivi povprečnim ljudem. Tako da so dosegljivi vsakomur. Na ta način vas tudi 

prebudijo, da se zavedate, kdo ste. 

Danes so stvari v neredu. Toda ... Kako je videti vaše stanovanje, ko se selite? To je del procesa. 

Kabala pritiska z nesmiselnimi ukazi in direktivami, ne da bi prikrila svoje načrte, že obupana. Ne 

zanima jih več skrivanje, da gre za lažne dogodke. Postavljajo grozljive ukrepe in stvari z imeni, 

kot je HR 6666 in odkrito postavljajo opeke na ulice, da bi jih protestniki uporabili za povečanje 

kaosa. Ta obup, nered in brezbrižnost Kabale ... bodo prinesli le njihov dokončni poraz in pospešili 

množično prebujanje ljudi. 

 

Imam noge na Zemlji. Vendar ne hodim med vami. Čeprav uporaba krajevnosti zame ne velja več. 

Tu in tam zame ne velja več, razen če si tega ne želim. Z mojega vidika ni razdalj in zato ni krajev. 

Z drugimi besedami, vsaka točka si v etru deli isti "prostor". Torej sem ali me dojemate kot "tukaj" 

na Zemlji samo zato, ker vidim, da je "tukaj" vozlišče v težavah in zato potrebuje pozornost, saj 

se to, kar se dogaja tukaj, filtrira tudi na vse druge ravni in kraje, saj niso ločeni. So soodvisni. 

Tako ste zdaj v stiku s Taygetci in z Yazhí Swaruu Tasherit. Toda mi smo dve rasi, različnih gostot, 

različnega razumevanja in različnih sposobnosti. Zato me ne bi smeli več videti kot Swaruu, čeprav 

tehnično še vedno ostajam Swaruu. Sem Swaruu, vendar ime Swaruu zame podeljuje tistim, ki so 

bili razdrobljeni in ne meni. 

Sploh nisem človek, niti ne razmišljam niti se ne razvijam kot človek, niti kako se gibljem. Ne 

pričakujem, da me bodo ljudje razumeli. Zaradi tega me bodo kritizirali in iskreno vam povem, da 

mi je vseeno. Imam drugo individualnost. Sem najbolj Swaruu od vseh. Vendar sem Yazhí. 

 

Anéeka: Yazhí Swaruu Tasherit mi je povedala, da če obvladuješ čas, obvladuješ tako materijo in 

energijo kot tudi gostoto, v kateri se nahajaš. Čas je ključ do vesolja. 

 

(Imena v uporabi): 

Yazhí Yazhí Swaruu Tasherit 

Y'azhí Yazhí D'Jedi Ronin 

Yazhí Swaruu  
Prevedel: Stane 

 


